

8D7N

# 走向福建

福州 | 武夷山 | 沙县 | 南靖 | 永定 | 漳州 | 厦门

无购物站 & 自费

## TOWARDS FUJIAN

FUZHOU | MOUNT WUYI | SHAXIAN |

NANJING | YONGDING | ZHANGZHOU | XIAMEN

NO SHOPPING STOP & OPTIONAL



CNFJN08\_002



### 南靖田螺坑土楼群

田螺坑土楼群落可追溯至700多年前，是土楼建筑的集合。从俯瞰附近山丘的观景台，群集壮观而独特，就像中国菜单“四道菜和一汤”。它由一个位于梅花形中心的方形土楼组成，周围环绕着三个圆形建筑和一个椭圆形建筑。2008年，著名的田螺坑土楼群被列为福建土楼46个世界遗产之一。

### Nanjing Tianluokeng Tulou Complex

Tianluokeng Tulou Complex, dating back over 700 years, is a collection of Tulou architecture. From a viewing platform overlooking the nearby hills, the cluster is spectacular and unique, like a Chinese dish menu "four dishes and one soup". It consists of a square earth building at the center of a quincunx, surrounded by three round buildings, and an oval-shaped one. In 2008, the famous Tianluokeng Tulou Complex was inscribed as one of the 46 Fujian Tulou World Heritage Sites.





武夷山搭乘竹筏漂流九曲溪  
Mount Wuyi Bamboo Raft On Jiugu River

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

## 第1天 吉隆坡 ✕ 福州

集合于吉隆坡国际机场，飞往福州。

## 第2天 福州 -279公里- 武夷山

◎上下杭  
闽南文化特色的传统街区。

◎三坊七巷南后街

★印象大红袍秀

张艺谋印象大作以山水实景演出。以【茶】为主题，整场围绕着武夷山文化、山水传说与岩茶制作技艺打转，表演长达70分钟。

※如遇天气影响或其它因素导致停演，将以闽南传奇秀代替。

★特别安排：入住五星级温泉酒店（含温泉公园门票）

※请自备泳衣及泳帽

## 第3天 武夷山

★搭乘竹筏漂流九曲溪（含小费）

武夷山脉主峰——黄岗山西南麓的溪流，位于福建省武夷山岩幽谷之中。因武夷山有三十六峰，九十九岩。峰岩交错，溪流纵横，九曲溪贯穿其中，蜿蜒十五华里。又因它有三湾九曲之胜，故名为九曲溪。

◎武夷宫

武夷宫是武夷山的核心景点之一。这是一个风景区，融合了自然景观，园艺，建筑，历史和文化。

◎仿宋古街

★武夷山

【天游峰+云窝+茶洞】

中国著名自然景观花园和避暑胜地，武夷山位于福建省武夷山市与江西省上饶市铅山县的交界处。1999年，武夷山市的部分被联合国教科文组织列入世界遗产名录。2017年，铅山县武夷山北部地区也被列入世界遗产名录。

※游览最精华景区，区别于外国小景区门票相差RMB190/人。

## 第4天 武夷山 -218公里- 沙县

★大红袍风景区+水帘洞

◎外观鹰嘴岩+天车架

## 第5天 沙县 -296公里- 南靖

★南靖土楼

【裕昌楼】【田螺坑观景台】【塔下村】【赏土楼夜景】

南靖土楼号称最精美土楼，并独享“神话般山区建筑”的美誉。裕昌楼更是被称为“中华第一奇楼”。

## 第6天 南靖 -147公里- 永定 -159km- 漳州

★永定土楼

【承启楼】【侨福楼】【五云楼】

永定县高北村高北土楼群建于1709年，素有“土楼王”之称。

◎明清古街

## 第7天 漳州 -57公里- 厦门 鼓浪屿 厦门

途径环岛路黄金海岸，远眺金门岛

◎中山路

★鼓浪屿（含单程电瓶车）

【菽庄花园】【钢琴博物馆】【龙头路土产一条街】

位于厦门西南部，鼓浪屿天气舒适，岛上没有车，环境宁静，因而被誉为海上花园。

## 第8天 厦门 ✕ 吉隆坡

◎漫步演武大桥观景平台

◎沙坡尾避风坞

沙坡尾是厦门港的起源地，其名称来源为此地是一大段沙滩的最末端，是当地渔民避风、休息的聚集地。

送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。



武夷山 Mount Wuyi



## DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Fuzhou

Assemble at KL International Airport for flight to Fuzhou.

## DAY 2 Fuzhou -279km- Mount Wuyi

◎Fuzhou Shang Xia Hang  
Traditional Minnan cultural street.

◎Sanfang Qixiang

★ Impression Dahongpao (Zhang Yimou Impression Series)  
This performance is based on the real scenery. With the theme of "tea", the whole show revolves around Mt. Wuyi culture, legends and tea making skills, and the performance lasts for 70 minutes.  
※In case of uncontrollable weather condition or unforeseen circumstances show will be replaced to Minan Legend show.

★ Special Arrangement : Stay in 5-Stars Hot Spring Hotel (Includes hot spring entrance ticket) ※Please prepare swimsuit and swim cap.

## DAY 3 Mount Wuyi

★ Bamboo Raft On Jiuqu River (Includes Tipping)  
Flow amongst the vast greenery and deep canyons is the Jiuqu River. Drift down the river on an authentic bamboo raft which are made from natural bamboo canes bounded tightly together, large enough to hold six seats and two raftsmen on each end.

◎Wuyi Palace  
One of the core attractions in Mt. Wuyi. It is a scenic area with mingling natural landscape, gardening, architecture, history and culture.

◎Song Dynasty Street

★ Mount Wuyi  
[Tian You Peak] [Yunwo] [Tea Cave]  
Famous as a natural landscape garden and a summer resort in China, Mt Wuyi sits on the border of Fujian and Jiangxi Province. In 1999, parts of Wuyishan City were included in the World Heritage List by UNESCO. In 2017, the northern range of Mount Wuyi was added to the World Heritage List as well.

※Visit the most essential scenic spots with an entrance fee difference of RMB 190 more than the standard entrance

## DAY 4 Mount Wuyi -218km- Shaxian

★ Da Hong Pao Scenic Area + Shuilian Cave

◎External view of Eagle Beak Rock+ TianCheJia



三坊七巷南后街 Sanfang Qixiang

## DAY 5 Shaxian -296km- Nanjing

★ Nanjing Tulou  
[Yuchanglou] [Tianluokeng Tulou Complex] [Taxia Village]  
[Night View of Tulou Complex]  
It is known as the most exquisite Tulou, and enjoys the reputation of "Mythical Mountain Architecture". Yuchang Building is also known as "China's First Unique Building".

## DAY 6 Nanjing -147km-Yongding-159km-Zhangzhou

◎Yongding Tulou  
[Chengqilou Building] [Wuyun Building] [Qiaofu Building]  
Yongding Tulou in Gaobei Village was built in 1709 and is known as the "King of Tulou".

◎MingQing Ancient street

## DAY 7 Zhangzhou -57km- Xiamen Gulang Island Xiamen

Pass by the Gold Coast of Huandao Road and overlook Kinmen Island  
◎Zhongshan Road

★ Gulangyu Island (Includes One way shuttle)  
[Shuzhuang Garden] [Piano Museum] [Longtou Road]  
Gulangyu Island is situated in the southwest of Xiamen. The weather on the island is cozy and fine, and there is no car on the island, with such a tranquil environment, Gulangyu Island is also praised as a garden on the sea.

## DAY 8 Xiamen ✈ Kuala Lumpur

◎Yanwu Bridge

◎Shapowei  
Shapowei is the origin of Xiamen Port, and its name comes from the end of a sandy beach, and is a gathering place for local fishermen to take shelter and rest.

Transfer to airport for the flight back home.





鼓浪屿 Gulang Island

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

**[体验]**  
九曲溪搭乘竹筏漂流

**[景点]**  
华东屋脊：武夷山  
电影《花木兰》取景地：福建土楼  
钢琴之岛：鼓浪屿

**[享受]**  
欣赏璀璨的土楼夜景  
户外实景音乐秀：《印象·大红袍》

**[品尝]**  
高餐标：罗汉佛跳墙 | 临家闽南菜  
当地必吃：熏鹅风味 | 茶宴 | 土楼风味 | 沙县小吃+拌面

**[EXPERIENCE]**  
Bamboo Rafting on Jiuqu River

**[ATTRACTIONS]**  
East China Rooftop: Wuyi Mountain  
"Mulan" movie filming location: Fujian Tulou  
Piano Island: Gulangyu Island

**[ENJOY]**  
Admire the splendid night view of the Tulou  
Real scenery live musical show: Impression Dahongpao

**[GOURMET]**  
High-cost meal: Luohan Buddha Jumps over the Wall | Linjia Hokkien Cuisine  
Local's pocket-list: Smoked Goose Cuisine | Tea Cuisine | Earthen Building Cuisine | Shaxian specialty + Noodles

## 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 On Board	福州四季·城店 或 同级 Fuzhou Four Seasons & Yue Hotel or similar
2	酒店 Hotel	罗汉佛跳墙 150 Lohan Buddha Jumps Over The Wall	酒店用餐 80 Hotel Dining	武夷山温德姆花园酒店 或 同级 Wyndham Garden Wuyishan or similar
3	酒店 Hotel	熏鹅风味 60 Smoke Goose Cuisine	文公宴 80 Wengong Cuisine	
4	酒店 Hotel	茶宴 60 Tea Cuisine	沙县小吃 + 拌面 60 Shaxian Specialty + Noodle	沙县广容大酒店 或 同级 Guangrong Hotel or similar
5	酒店 Hotel	土楼风味 60 Earth Building Cuisine	农家风味 60 Farm Cuisine	南靖塔下村民宿 Nanjing Taxia Village Home Stay
6	酒店 Hotel	永定风味 60 Yongding Cuisine	鲈鱼风味 100 Fish Cuisine	漳州融信皇冠酒店 或 同级 Crowne Plaza Zhangzhou or similar
7	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	临家闽南菜 80 Linjia Minnan Cuisine	厦门朗豪酒店 或 同级 Xiamen Langham Place Hotel or similar
8	酒店 Hotel	福建菜 200 Fujian Cuisine	机上用餐 On Board	-

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.  
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

### China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.

### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

### 中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。
- 各景点乐龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Updated Date: JAN 2024